
 

Protokół Nr XLIX/2018 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia  13 września 2018 roku 

 

Ad.1. Otwarcia XLIX. Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski: P. Daniel Socha witając wszystkich 

obecnych Radnych, sołtysów wsi, Wójta, P., Sekretarz, Skarbnik, P. Roberta Wróbla 

Komendanta Komisariatu Powiatowej Policji w Jaśle oraz P. Wiesława Rogowskiego 

Komendanta Komisariatu Policji w Nowym Żmigrodzie. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

     Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, iż obecnych jest  14 

Radnych zatem obrady Sesji są prawomocne. 

 

Obecni na Sesji Radni to: 

1. Albin Wierdak – Osiek Jasielski   

2. Daniel Socha – Mrukowa 

3. Danuta Czajkowska – Mrukowa  

4. Piotr Wojdacz – Samoklęski 

5. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski  

6. Władysław Świątek - Czekaj 

7. Janusz Brączyk – Pielgrzymka 

8. Daniel Żarnowski – Pielgrzymka 

9. Kazimierz Wygonik – Załęże 

10.Stanisław Mastej - Załęże 

11.Marek Kiełbasa – Świerchowa 

12.Zbigniew Mróz - Świerchowa 

13.Tadeusz Gumienny – Zawadka Osiecka  

14.Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Adam Kudłaty – sołtys wsi Samoklęski 

2. Tadeusz Zawisza – sołtys wsi Osiek Jasielski 

3. Marian Bors – sołtys wsi Mrukowa 

4. Pykosz Mariusz - Wójt Gminy 

5. Sylwia Twardzik – Sekretarz Gminy 



6. Wioletta Mikołajczyk – Skarbnik Gminy 

7. Robert Wróbel – Komendant KPP Jasło 

8. Wiesław Rogowski – KP Nowy Żmigród 

 

Nieobecni na Sesji: 

1. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski 

                                                                                                                           

Ad.3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Porządek dzisiejszych obrad przedstawia się 

następująco:  

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz 

z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Osiek 

Jasielski na rok 2018 Nr XL/229/2017 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 

28 grudnia 2017 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/230/2017 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2018-2027. 

8.  Interpelacje radnych. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10.Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, czy są jeszcze jakieś  wnioski o zmianę 

dzisiejszego porządku obrad? 

Nie ma 

Poddaję pod głosowanie porządek obrad 

Kto jest za jego przyjęciem? 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 

 

 



Ad. 4: Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado protokół z Sesji Nr XLIX/2018 był 

umieszczony w BIP-ie. Był również dostępny w Urzędzie Gminy w biurze obsługi 

Rady Gminy.  

Czy są pytania, uwagi bądź sugestie związane z protokołem z ostatniej Sesji? 

Nie ma 

Poddaję pod głosowanie protokół z Sesji Nr XLIX/2018? 

Kto jest za przyjęciem protokołu? 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad. 5 Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej 

Sesji oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, czy są jakieś uwagi do wypowiedzi P. 

Wójta? 

Nie ma 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Osiek Jasielski na rok 2018 Nr XL/229/2017 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 28 grudnia 2017 r. 

 

Wróbel Robert – Witam wszystkich Państwa. Podjęliśmy taką inicjatywę z 

Komendantem i Wójtem Nowego Żmigrodu, by wyremontować istniejący 

komisariat. Sytuacja jest zatrważająca. Policjanci pracują w bardzo ciężkich 

warunkach. Na chwilę obecną Komenda Wojewódzka nie ma żadnych środków 

które mogłaby przekazać. Otrzymaliśmy 20 tyś. Zł ze Starostwa Powiatowego w 

Jaśle licząc że taką samą kwotę otrzymamy od Państwa. Wstępne kosztorysy 

obejmują remont łazienek, instalacji wodno-kanalizacyjnej, podłóg, drzwi oraz 

koszty przeniesienia asystentów na górne piętro. Jako Komendant Powiatowy nie 

dysponuję budżetem który mógłbym przeznaczyć na taki remont, jedyne co mogę 

zrobić, to prosić Państwa o przekazanie funduszu wsparcia. Jeżeli są jakieś 

pytania to bardzo proszę.  

Skarbnik - -Wysoka Rado, Szanowni Komendanci. Przedłożyłam autopoprawkę, 

ponieważ trochę się pozmieniało od momentu kiedy przedłożona była 



dokumentacja dla Państwa. Wszystkie zmiany zostały naniesione, aby je Państwu 

przedstawić. Jak mówi sama treść uchwały dochody zostały zwiększone na kwotę 

76359,50 zł  Szczegółowe zmiany w planie dochodów zawiera załącznik nr 1 do 

niniejszej uchwały. Natomiast wydatki zostały zwiększone o kwotę 76359,50 zł 

oraz dokonane zostały przeniesienia w planie wydatków. Pojawił się nowy zapis 

dotyczący zmian w funduszu sołeckim jednej z miejscowości. Szczegółowe 

zmiany w planie wydatków są zawarte w załączniku nr 2.  Dochody zwiększyły 

się w związku z rozpatrzeniem wniosków dwóch szkół z rezerwy oświatowej. 

Pozytywnie został również rozpatrzony wniosek związany z doposażeniem  

jednostek OSP. Po wystąpieniu Pana Komendanta i podjęciu rozmów  na 

posiedzeniu Komisji Budżetowej postanowiliśmy przekazać kwotę 6 tyś na rzecz 

Komisariatu Nowy Żmigród. Pozostałe zmiany na wydatkach obejmują: część 

wydatków związana jest z bieżącą działalnością urzędu, część środków z funduszu 

sołeckiego została przeniesiona na drogi publiczne, część na  wyremontowanie 

placu przy Szkole w Pielgrzymce. Czy są jakieś szczegółowe pytania do 

przedstawionych zmian? 

Piotr Wojdacz – Wysoka Rado, Opinia Komisji Budżetowej była pozytywna w 

stosunku do zmian zaproponowanych przez Panią Skarbnik. 

Przewodniczący Rady – Czy są jakieś pytania?  

Marek Kiełbasa – Panie Wójcie, czy jest Pan w stanie dołożyć jakiekolwiek środki 

na remont drogi łączącej drogę powiatową z drogą wojewódzką? 

Wójt – Zaplanowaliśmy remont placu przy Szkole Podstawowej w Pielgrzymce, 

remont placu przy GOK w Osieku oraz drogi prowadzącej do Sklepu Pana 

Marchewki. Mamy również na uwadze plac przy szkole w Załężu.  Jeśli wystarczy 

nam środków będziemy starać się zrealizować te wszystkie inwestycje. Aktualnie 

realizujemy dwie drogi z tzw. „powodziówki” w Czekaju i w Samoklęskach. Jestem 

przychylny co do wniosku Komendantów, jeśli jest taka potrzeba to jestem za 

tym, by pewne środki przekazać na remont Komisariatu. 

Przewodniczący Rady – Szanowna Rado czy są jeszcze jakieś pytania? 

Nie ma. 

Poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Osiek Jasielski na rok 2018 Nr XL/229/2017 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 28 grudnia 2017 r. 

 Kto jest za podjęciem uchwały? 



Uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/230/2017 

Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2018-

2027. 

 

Skarbnik – Wysoka Rado, Projekt, który otrzymaliście ze wszystkimi 

dokumentami podtrzymuję, z tego względu, że zmiany nie wpłynęły na te zmiany 

które trzeba nanosić do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jakieś pytania? 

 

Nie ma. 

 

Poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Osiek Jasielski na rok 2018 Nr XL/230/2017 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 28 grudnia 2017 r w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2018-2027. 

 Kto jest za podjęciem uchwały? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

Ad. 8. Interpelacje radnych.  

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, są jakieś interpelacje? 

Nie ma żadnych interpelacji. 

 

Ad. 9. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado czy są jakieś wnioski? 

 



Radny Marek Kiełbasa zawnioskował o analizę zasad dzierżawy i najmu 

nieruchomości stanowiących mienie Gminy Osiek Jasielski 

Przewodniczący Rady – Czy są inne wnioski? 

Nie ma  

 

Protokołowała: Magdalena Gumienna 


